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一．学校简介 Introduction of Zhejiang A&F University  

浙江农林大学创建于 1958 年，是浙江省重点建设高校、浙江省人民政府与国家林业和草

原局共建高校。 

经过 60年的建设，浙江农林大学现有东湖、衣锦、诸暨 3个校区，占地面积 3200余亩。

学校已发展成为以农林、生物、环境学科为特色，涵盖八大学科门类的多科性大学。现今，

工程学，植物与动物科学，农业科学和环境/生态学进入 ESI全球前 1%学科领域；根据软科

世界大学学术排名，浙江农林大学在国内大学排名进入前 200强。 

Established in 1958, Zhejiang A&F University (ZAFU) is a provincial-level key university jointly 

built by the provincial government and the National Forestry and Grassland Administration. 

Over the past 60 years, the university has grown to cover three campuses, with a total area of 

213 hectares. As a multidisciplinary university, it offers eight discipline classes, with strengths in 

agriculture, forestry, and the biological environment. Currently, the disciplines of Engineering, 

Plant & Animal Science, Agricultural Science and Environment/Ecology rank in the top 1% of 

Essential Science Indicators; ZAFU is now ranked in the National Top 200 Universities according to 

the Academic Ranking of World Universities. 

 

 

 



二．招生项目介绍 The Introduction of Programs 

1. 语言生招生 Language Programs：all levels available 

1）学制 Duration of study：1 学期--4 年 1 semester --4 years 

2）招生课程 Course 

* 初级汉语课程 Elementary Chinese Course 

 ① Elementary Chinese Language; 

② Elementary Listening; 

③ Chinese Practical Conversation; 

④ Chinese and Handwriting; 

⑤ Elementary Reading Comprehension 

* 中级汉语课程 Intermediate Chinese Course 

 ① Intermediate Chinese Language; 

② Intermediate Listening & Conversation; 

③ Intermediate Reading Comprehension; 

④ Practical Writing; 

⑤ HSK Integrated Training (Optional) 

* 高级汉语课程 Advanced Chinese Course 

① Advanced Chinese Language; 

② Report & News Reading ; 

③ Practical Writing ; 

④ Advanced Listening; 

⑤ HSK Integrated Training (Optional); 

⑥ Chinese History and Culture; 

⑦ Drama and Film (Optional) 

Each semester, the International College of ZAFU organizes language-teaching classes at 

elementary, intermediate and advanced levels. Students are classified by taking a proficiency 

test. A class is usually composed of 20-30 students. 

 

 



三．奖学金类型  Scholarship Types 

1.省政府奖学金 Zhejiang Province Govern-mental Award：6000 元/年 6,000 Yuan RMB/year 

2.学校奖学金 University Awards：Partial Scholarship 

 一等奖学金 Level one： 6000 元/年 6,000 Yuan RMB/year 

 二等奖学金 Level two： 3000 元/年 3,000 Yuan RMB/year 

三等奖学金 Level three：1000 元/年 1,000 Yuan RMB/year 

 

More details for scholarship application please visit: 

http://admission.zafu.edu.cn/Scholarships.htm 

 

 

 

四．申请时间 Application Time 

1.2023 年 9 月入学：学生申请截止日期为 5 月 20 日 

For programs commencing in March, student application must complete before February 10th.  

2. 浙江农林大学国际生网上报名系统申请时间：全年开放 

Application time for ZAFU University online system: all the year around 

 

五.申请条件 Eligibility 

1. 年龄要求：18 岁-28 岁之间 Applicants should be aged between 18 and 28  

2. 非中国籍，持外国有效普通护照的对华友好公民；*中国公民移民外国后申请以外国留学

生身份进入高等学校本专科阶段学习的，必须持有有效外国护照或国籍证明文件 4 年（含）

以上，且最近四年（截止入学年度的 4 月 30 日前）之内有在国外实际居住 2 年以上的记录

（一年中实际在国外居住满 9 个月可按一年计算，以入境和出境签章为准） 

Applicant should be non-Chinese citizens with valid regular foreign passport and be friendly to 

China; *Residents of China who have emigrated to a foreign country and who are now applying to 

study in China as international students must have held a valid foreign passport for at least 4 

years, and must have actually resided in a foreign country for at least 2 years in the past 4 years 

http://admission.zafu.edu.cn/Scholarships.htm


(as of April 30, 2022). (9 months of residence in a foreign country may count as a full year. The 

dates of the entry and exit stamps in the passport will be followed in the determination of the 

actual length of foreign residence). 

3. 申请材料 Application Documents 

---For the students who have never studied in China： 

1）护照首页 The Photocopy of Passport (the main page and the page with signature)     

2）高中毕业证书，硕研和本科学历证书及其成绩单 Translated and notarized copy of final 

degree or diploma and transcript 

3）无犯罪记录证明 Police Certificate within one year 

4）其他证书或证明 Other certificates or documents    

5）《外国人体格检查表》Foreigner physical examination form: bearing the stamp of the hospital. 

Physical examination results are valid for 6 months 

6）学校申请表 Application Form For School 

7）家庭信息表 Family Information Form  

8）财力证明 Financial Income Statement 

9）个人简短视频自我介绍 A Short Video of Self Introduction  

10）无吸毒史承诺书 Commitment without Drug Use History   

11） 照片（格式：JPG 格式， 彩色，2 英寸身份证照片，白色背景， 头部占照片的 2/3，

不小于 320 宽高比 4:3，尺寸 100-500KB。） 

Photo（format: JPG format, color, 2-inch ID photo, white background , the head occupies 2/3 of 

the photo, no less than 320 * 240 pixels, aspect ratio is 4: 3, the size is 100-500KB.） 

 

 

----For the transferred students who have already studied in China： 

1）护照首页和签证页 The Photocopy of Passport (the main page and the page with signature) 

and Visa page 

2）高中毕业证书，硕研和本科学历证书及其成绩单 Translated and notarized copy of final 

degree or diploma and transcript 

3）先前就读学校的上期末成绩单 Last semester transcript in the previous school 



4）无犯罪记录证明 Police Certificate within one year 

5）转学证明（需包含出勤率和在校表现）  Transfer letter from last school include the 

attendance and performance    

6）提供 6 个月内的出入境检验检疫局体检报告 certificate of verification from Entry-Exit 

inspection and Quarantine within 6 months 

7）学校申请表 Application Form For School 

8）家庭信息表 Family Information Form  

9）财力证明 Financial Income Statement 

10）个人简短视频自我介绍 A Short Video of Self Introduction  

11）无吸毒史承诺书 Commitment without Drug Use History   

12）照片（格式：JPG 格式， 彩色，2 英寸身份证照片，白色背景， 头部占照片的 2/3，

不小于 320 宽高比 4:3，尺寸 100-500KB。） 

 

 

 

六．申请程序 Application Procedures 

1. 登录浙江农林大学国际生网上报名系统，在线填写信息、上传申请资料。申请网址：

http://lg.zafu.edu.cn 

Applicants should apply online: fill in the information online, upload the application materials: 

http://lg.zafu.edu.cn 

2. 详细申请流程图 The detailed flow chart： 

http://lg.zafu.edu.cn/
http://lg.zafu.edu.cn/


 

               

 

               
 

 

              

 

 



七.学费,申请费和相关费用 Tuition Fee, Application Fee and Other Fees 

1. 学费 Yearly Tuition Fee： RMB 14000 

High possibility for the applicants to get a scholarship with RMB 6000 for language students on 

the condition of bringing one piece of local traditional arts above $50 that is sponsored to ZAFU.  

All the scholarship will be provided based on the annual assessment.  

2. 申请费 Application Fee- RMB 600 

3. 其他费用 Other Fees  

1）住宿费 Accommodation Fee (on-campus)  About RMB 300 to 700 for one bed per month 

You should pay accommodation fees semiannually at least (6 months at one time). 

We also provide off-campus accommodation for students. 

2）签证费 Residence Permit: RMB 400 

3）水电费 Water and Electricity Bills: RMB 100-250 per month (depending on the actual 

consumption) 

4）课本费 Textbook: RMB 300 to RMB 500 per year 

5）保险费 Insurance: RMB 800 per year 

6）会费 Student Union Membership Dues: RMB 100 per year 

7）体检费 Medical Check-up: About 750 RMB 

Others: Estimated living expense ranges from RMB 700 to RMB 1,000 per month 

 

八．联系方式 Contact information 

地址：中国浙江省杭州市临安区武肃街 666 号浙江农林大学国际教育学院国际学生办公室 

邮编：311300 

联系电话：+86-571-63926893 

邮箱：ICZAFU@163.com 

浙江农林大学网址：http://en.zafu.edu.cn 

国际教育学院网址：http://admission.zafu.edu.cn 

Address: Office for International Students, Zhejiang A&F University, 666# Wusu Ave., Lin’an, 

mailto:ICZAFU@163.com


Hangzhou, Zhejiang Province, 311300, P.R.C. 

Tel: +86-571-63926893  

E-mail:ICZAFU@163.com  

University Website: http://en.zafu.edu.cn 

College website: http://admission.zafu.edu.cn 

 

九.重要提醒 Important Reminders 

1. 吸食毒品（含大麻）在中国是违法行为，学校体检包含毒品检测。 

Marijuana and drug addiction is illegal and strictly prohibited by Chinese laws, University physical 

examination include drug addiction test. 

 

2. 本招生简章由浙江农林大学留学生招生办公室负责解释。未经授权，不得转载。 

This enrollment guide is explained by the Admissions Office for International Students of Z&F 

University. The English version of these Guidelines is provided for reference and as a general 

guide ONLY. In case of any discrepancy between the English and Chinese versions, the Chinese 

version shall prevail. These Guidelines may not be reproduced without authorization. 

 

3. 浙江农林大学留学生招生办公室是负责国际学生招生的唯一机构，请警惕诈骗信息。 

The Admissions Office for International Students of Zhejiang A&F University is the only institution 

in charge of admissions. Please be aware of fraudulent information. 

mailto:ICZAFU@163.com
http://admission.zafu.edu.cn/

